
Jægerrådsmøde d 18-12 2023 

Afbud fra Elna og Jesper. 

1. ok 

2. ok 

3. Landskuet 2023. Vi hjalp på pladsen. Der var mange positive tilbagemeldinger. 

Men der manglede hunde. Kredsen har fået en hundekoordinator, som vil 

sørge for hunde til næste år.  

Skal laser lerdue skydning være gratis? Det synes vi. 

Vi hjælper gerne igen til næste år, men henstiller at forberedelser starter lidt 

før. 

Form andsmøde 14-8. Der kommer forbud mod udsætning, vi arbejder på at 

begrænse forbudet. Måske bliver kalveregulering afløst af mere jagttid. Ny 

jagttid i 2024 på Hind og kalv, Då og kalv 

Lars og Niels var til hjortemøde i syd, men blev nedstemt med hensyn til vores 

indstilling til jagttid på hjortene. 

Lars var til hjortemøde i Silkeborg. 

Salling jagtforening og Skive jægerråd har indsamlet 1,5 mill til en riffelbane. 

Snak om udsætning. Jagt/skydefugle  hvad mener vi ?  hvad er problemerne? 

                                     Fodring  lidt/meget   hvad er udfordingerne?  

4. Der er reguleret 197 Råger, unger. 

Kommunen har søgt om tilskud fra naturstyrelsen til mårhundebekæmbelse, 

vi ved ikke endnu om de har fået nogle. 

5.  Kredsmøde 2024 d 7-3  

Rep. møde 2024   d 22-6 

Gennemgang af dagsorden til årsmødet.  

Indkaldelse er udsendt rettidig  

Dirrigent: Jan Grønbæk er foreslået, spurgt og har sagt ja. 

 Der er formandsvalg i år Lars vil genopstille. Niels blev forslået, men har efter 

betænkningstid takket nej.  

Vi har ingen nye kandidat forslag til HB eller HB-suppleant. Så indstillingen 

herfra er Lars Jensen til HB og Steffen Toft til HB suppleant, som genvalg. 

Til Rep. mødet har vi 8 pladser i år, Lars får styr på navne. 

6. evt.  

Finn og Benny deltog i et møde/kursus i Facebook side. Det var rigtig godt, 

men Ikast-brande jægerråd skal ikke have en FB side. Der er mange regler man 



skal overholde, og vi risikere at komme i klemme, hvis vi overser nogle regler 

omkring person følsomme billeder og oplysninger. 

Næste møde aftales d 10-1. 

Bordet rundt: 

Ivan/Nr.snede: Julehygge med gløgg, æbleskiver og aimpoint skydning. Blad 

bliver klar først i det nye år. 

Finn/Boest: Julefrokost, stor succes. Fisketur i marts. 

Benny/Brande: Sammen med brande bibliotek, jagtmad i april. 

Leon/Ejstrup: Ny kvindegruppe går godt. Ungdomsgruppe går trægt. Vil prøve 

med mere skydesimulator og mere gang i flugtskydningsgrupper. Var en del af 

et arrangement på Harrild Hede. 

Niels/Gludsted: Har haft jubileumsfest. Har fået etableret nyt 

nedsivningsanlæg med tilskud fra kredsen. Tur til hjortebanen. Jagt på 

Gyllingnæs og Riberhusjagt. 

Birgit/Ruskær: Kører det vanlig program, jagterne bliver udsolgt. 

Generalforsamling i januar sammen med skydebanen. 

                                                                                                              Referat Birgit 


